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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Még most sem gondolkodik el egy átfogó, országos 
öntözési terven? " 

Brutális mértékű tavaszi aszály sújtja a hazai mezőgazdaságot. A középtávú előrejelzések sem 
biztatnak semmi jóval, hiszen ezek alapján a Kárpát-medencében egyre gyakrabban lehet száraz 
időszakokra számítani. Ezek fényében még inkább érthetetlen az, hogy az országból éves szinten 
kifolyó több millió köbkilométernyi vizet miért nem próbáljuk meg hasznosítani? Az Önök 2010-es 
hatalomátvétele óta havi rendszerességgel hallhatunk valamilyen ígéretet a témával kapcsolatban, 
azonban érdemi változás mégsem történt. A gazdálkodók érdeki mellett fontosak a természet-, táj-, 
ivóvíz- és termőföldvédelmi tényezők is. Nem mehetünk el szó nélkül a turizmus, az érintett 
településen élők, az erdőgazdálkodók és számtalan egyéb érdek mellett sem. Ezekből is kitűnik, 
hogy sokakat érintő, valamint sok érdek összehangolását igénylő komplex feladatról van szó. 
Ugyanakkor Önöknek erre 11 évük és kétharmados felhatalmazásuk volt. Megismerve a 
szakemberek álláspontját, egyértelműen kijelenthetjük, hogy hazánk nagy részére alkalmazhatóak 
lennének olyan módszerek, melyek a lehető legszélesebb körnek megfelelnek.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért nem támogatta a Jobbik 
indítványait a központi költségvetést érintően, melyek plusz forrást biztosítottak volna az 
öntözhetőséggel összefüggő problémák kezelésére? A Nemzeti Vidékstratégiában vállalt 
célkitűzések messze nem teljesültek, ki vállalja ezért a felelősséget? Mikortól várható, hogy már 
nem fenyegeti az aszály a magyar gazdálkodókat?

Tisztelettel várom érdemi válaszát!


